
Minnesanteckningar tävlingsledarmöte 240722 

Närvarande: 

Mats Wicander ordförande för mötet 

Sällskapen: 
CIM Nina Bliding, Madeleine Johnn (teams) 
SDA Lena Lindroth (teams) 
7HS Jinny Balogh, Christian Hagberg 
ÖHK Suss P  
VHS Maria B  
SHS Lars Wicander, Bengt-Åke Johansson (teams) 
GHS Camilla Johansson, Katarina Lindberg (teams)  
MiHK ingen deltagare  
SkeHk Nina Brännström, Solveig Marklund 
NHK Åsa Wall  
 
Diskussionspunkter:  

- Nejrutan för alternativ distans  

Klipp/redigera bort ja/nej kolumnen på rankinglistan innan den publiceras !! Det gör att vi 
förhoppningsvis kan undvika spekulationer / diskussioner om flyttningar mm. FS tar upp ämnet 
på nästa möte 1/8  

Tävlingsledarmötet var överens om att vi får ringa oavsett ja/nej. Detta för att vi ska få ihop bra 
tävlingar och ge alla hundar en chans att få lopp. Finns det lopp för hundens 1:a val ska hunden 
placeras där.  

- Veterinärkostnaderna  

Klubbarna tar idag 125-150 kronor i veterinäravgift, vilket inte alltid täcker veterinärräkningen. 
Man kan prata med veterinären om att debitera JBV besiktningstiden och resekostnaden och 
göra separat avtal med hen för att vara kvar under dagen. Det kan bli billigare men behöver inte 
bli så. Klubbarna som gör besiktning mellan loppen (om veterinären godkänner det) tjänar in tid 
som veterinären är på plats.  

Sponsorpengar kan gå till veterinäravgiften, speciellt då inte sponsorn haft specifikt önskemål 
om vart pengarna ska gå till.  

- Banbesiktning  

Veterinären ska besikta banan enligt JBV's regler, enligt vårt regelverk behöver de inte det. 

Då många veterinären inte anser sig ha kunskap om hur banunderlag ska vara kan de ha dialog 
med klubbens banansvarig och godkänna den utan att gå runt banan men viktigt att komma ihåg 
att de som vill ska få göra det.  

- Munkorg  

Det förekommer att speciellt nya hundkappare använder en munkorg som inte är godkänd för 
tävling (den som basenji har dispens för) enligt regelverket.  

- Elitklass  



Kan uppmärksammas när hundar passerat gränser genom att speakern säger det vid nästa start. 
Klubbarna kan även sälja / ge hunden en rosett som uppmuntran.  

Det har blivit tuffare för whippets att få elittider sen ändringen av klasserna, upplevs även när 
man jämför med greyhounds.  

- 2-dagars vila  

Gäller alla raser enligt regelverket. 

Det kan vara ok för ”övriga” raser att tävla 2 dagar i rad. Whippet har redan dispens för att tävla 2-
dagars 1 gg/mån. Det ska utvärderas före vidare ändring. Moderna whippetar är snabbare än 
gårdagens.  

Motionera om det – ett förslag är att motionera om att ändra regeln och i första hand på 
kortdistans. 

- 2-hundars lopp  

Ok, om det ger alla hundar lopp men inte bjuda in till det utom i speciella tävlingar som ex Sylvia 
Flash.  

Banrekord, ska enligt regelverket vara 3 hundar i loppet 2-hundarslopp med klassning ok 
framförallt för övriga raser.  

Regelverket och stadgarna måste uppdateras efter respektive Kongress. 


